
PROTOKOLL 

Tid: måndag 2023-10-23 

Plats: Savannen 

Närvarande:  Leif Åkerblad       Harriet Andersson                                                                                                        

Ove Larsson         Håkan Ohlin                                                                                                               

Per-Olof Samson  Elisabeth Schade Dahlström                                                                                              

Gisela Andersson 

 § 1 Mötet öppnas  

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Förslag till dagordning fastställdes. 

 § 3 Val av justerare 

 Att justera dagens protokoll jämte ordförande valdes Per-Olof Samson. 

§ 4 Föregående protokoll  

Föregående protokoll genomgicks, godkändes och lades till handlingarna.                                     

 § 5 Kassörens rapporter  

Resultat- och balansrapporter delades ut och visade att vår ekonomi är fortsatt god.  

 § 6 Rapporter: Kommittéerna, Medlemssekreteraren 

Elisabeth/ redogjorde för senaste KPR, då Kommunens Förebyggande enhet deltog. De erbjuder 

dagverksamhet för dementa, anhörigstöd, träffpunkter, demenssjuksköterska och fixartjänst för 

kommuninnevånare 67+. Diskuterade att ev bjuda in enheten för kortare information på en onsdagsträff. 

Elisabeth tar upp behovet av en ögonklinik i Alingsås på nästa KPR-möte. 

Ove/ onsdagsmötet med storband i Pingstkyrkan fungerande mycket bra. Viktigt att göra ordentlig 

utvärdering inför ett liknande onsdagsmöte.                                                                                                      

Håkan/ 38 personer är anmälda till Karlstadresan. Håkan har kontaktat 7 nytillkomna medlemmar. Vi är nu 

856 medlemmar. 

Harriet/ senaste vandringen gick bra trots regnigt väder. Inbjudan utskickad om ny aktivitet ”Mat och prat”. 

Canasta har uppkommit som önskemål och nu testar en liten ”prova på grupp” detta för att undersöka 

intresset. Lördagskaffet har haft god uppslutning och även IT-cafét var välbesökt. Kontakt ska göras med 

Angela Borg för att förstärka IT-gruppen. Harriet har ordnat så månads-programmet finns att få utskrivet. 

Det har varit mycket uppskattat.          

§7 Inkomna frågor: Besök från kanslisterna.  

Ett önskemål om träff styrelse och kanslister hade framförts. Det blev ett trevligt möte över en kopp kaffe, 

då vi bekantade oss med varandra och kunde utbyta tankar om arbetet på expeditionen. 

 §8 Inkommen post: Protokoll från Distriktet, Web-kurser.  

Leif hade fått ett protokoll från distriktsmötet den 5/10. Nytt möte i Vänersborg den 9/11, då Leif och ev. 

någon mer från styrelsen deltar. Förslaget om ny distriktsindelning har lagts ned utan besked om varför. Leif 

informerade om inbjudningar till olika web-kurser  

 § 9 Övriga frågor. Hur går det med introduktion av nya medlemmar? 

Funderade på hur många av våra medlemmar, som deltar i cirklar. C:a 30% är med och Harriet undersöker 

hur fördelningen kan se ut. 

 § 10 Kommande styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte måndagen den 20 november kl.9.30 i Savannen. Kjell Hansson bjuds in till mötet. 

§ 11     Mötet avslutas  

Ordförande tackade för uppmärksamheten och förklarade mötet avslutat. 

Gisela Andersson    

sekreterare  Justeras 

   Leif Åkerblad   Per-Olof Samson 


